
Cugat.cat / noticies 

Blázquez (Cs) pregunta al regidor de Seguretat Ciutadana, Francesc Carol, sobre la
instal·lació de càmeres de seguretat a Valldoreix

El regidor de Cs Sergio Blázquez ha demanat, al torn de precs
i preguntes del ple d'aquest dilluns, informació sobre el
conveni entre l'EMD de Valldoreix i l'Ajuntament per
instal·lar les càmeres de vigilància a la vila. Li ha respost el
regidor de Seguretat Ciutadana, Francesc Carol, que ha
explicat que seran quatre càmeres (dues pagades per Sant
Cugat i dues pagades per l'EMD), que gestionarà
l'Ajuntament. La previsió és que dues d'elles estiguin
instal·lades entre setembre i octubre.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/politica/159130.html
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